
Protokoll FF-möte 2011-04-05

Närvarande på mötet:
Erica Olsson F98/99
Carin Tärnberg P97
Lena Szerszenski P98
Glenn Andren P03
Annica Almroth P98
Anette Eriksson F00/01
Anna Kajsjö P99
Monika Gojkovic P99
Mikael Normark P00
Annelie Bech F96/97
Elisabeth Christborn F04
Marcus Hammer F04
Lotta Holmen P02

Val av sekreterare:
Till sekreterare valdes Mikael Normark P00

Föregående mötes protokoll gicks igenom:
-

Städdagarna:
Arbetsinnehållet på städ/röjar-dagarna diskuterades. Önskemål har bla framförts om plattsättning. 
FF inställning är att vi enbart skall ägna oss åt just städ och röj-aktiviteter på städdagarna och inga 
tyngre aktiviteter. Skall tyngre aktiviteter utföras får separat kallelse gå ut. Detta bla för att få rätt 
deltagare till resp, aktivitet.

Bingo:
Bingoschemat är klart och utskickat sedan tidigare. Glöm inte att boka upp föräldrar i resp. lag 
omgående. Tidigare år har det funnits möjlighet att köpa sig fri genom att istället boka upp en 
ungdom via Ann-Sofie. Tidigare år har ersättningen för detta friköp legat på 250:-. Max 2 ungdomar 
per tillfälle har gällt.

Rapport från styrelsemötet:
Gemensam klubbdag skall försöka genomföras 15 Oktober i Björlandahallen. FF står för 
arrangemanget.
Tak skall byggas över Hovgården, bygglovsansökan är gjord.
Fasadmålning skall upphandlas.
Juniorlaget har för få deltagare, dessa skall istället träna med herrlaget.

Klubbdag/avslutning:
Till nästa år vill vi i FF framföra förslaget att samordna fotograferingen med klubbdagen. I år är det 
dock för tight om tid. Fotograferingen genomförs 16-18/5.
I år föreslår vi i FF att vi kör istället för Björlandahallen lägger klubbdagen/avslutningen på Zenith-
gården. Förslagsvis utspritt över dagen med några lag åt gången. Aktiviteter under klubbdagen: 
Matcher med mixade lag över årskullar/kön, enklare förtäring i form av festis, korv m. bröd eller 
hamburgare samt prisutdelning.
Frågeställning att ta med till nästkommande styrelsemöte: Vem bekostar priser, lagen själva eller 
klubben? Vem bekostar förtäringen? FF har ju numera inga egna medel.



Nästa möte:
2011-05-11 18:00

Vid protokollet:
Mikael Normark


